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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2020/21:2754 Minskad sekretess mellan myndigheter

Sekretess mellan myndigheter ställer ofta till problem när brott och fusk av 
olika slag ska utredas. 

Under lång tid har det framkommit uppgifter om omfattande fusk när det gäller 
uttag från olika välfärdssystem. Varje år beräknas flera miljarder förloras från 
välfärdssystemen genom bedrägerier och organiserad brottslighet.

Nyligen larmade Försäkringskassans generaldirektör Nils Öberg att 
sekretesslagstiftningen skapar väldigt stora hinder för myndigheter i Sverige att 
sätta stopp för fusket. Försäkringskassan behöver kunna kontrollera att 
uppgifter som människor lämnat är korrekta. Ofta finns dessa uppgifter hos 
andra myndigheter, men det är svårt för Försäkringskassan att få dessa 
uppgifter då varje enskilt fall måste prövas först.

Det är viktigt att sätta stopp för fusket. Skattepengar ska inte hamna i 
brottslingars fickor. Försäkringskassan har i en skrivelse till regeringen begärt 
att systemet för sekretess mellan myndigheter ska utredas för att se om det går 
att slopa en del av sekretessen.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och migrationsminister Morgan 
Johansson:

 

Avser ministern att tillsätta en utredning i likhet med det som 
Försäkringskassan begär?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-05-04
Besvaras senast
2021-05-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


